
Fra: Hans Møller Andersen [mailto:hansmollerandersen@gmail.com]  

Sendt: 16. november 2019 

Emne: Miljø 

  

Hvorfor laver man ikke årsafregning af solcelle strøm igen i stedet for timeafregning. Det ville få 
folk til at investere isolceller igen, hvilket er godt for miljøet. 

I en tid med focus på miljø må man tage alt det man kan. 

 
Hans Møller Andersen  
Hannerupvej 202  
9500 Hobro  
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